

26 March 2020

٢٦ مارس ٢٠٢٠

Notice to the Shareholders of the National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) Regarding the Annual General Meeting E-participation without Personal Attendance

تنويه للسادة مساهمي بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع) بشأن المشاركة الإلكترونية في اجتماع الجمعية العمومية السنوي دون الحضور الشخصي

In light of the health and safety measures in place, and in compliance with the directive of the Securities and Commodities Authority (SCA) circular Ref. 88/2020 and the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) circular Ref. 1/2020 regarding the electronic participation in General Assemblies, **The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C.) ("RAKBANK") would like to inform its shareholders that it will be holding its Annual General Meeting on Monday 30 March 2020 at 11:00am via electronic participation and electronic voting only.**

على ضوء تدابير الصحة والسلامة المعمول بها، وامتثالاً لتوجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع (SCA) تعميم رقم ٨٨/٢٠٢٠ وتعميم سوق أبوظبي للأوراق المالية (ADX) مرجع رقم: ١/٢٠٢٠ بخصوص المشاركة الإلكترونية في الجمعيات العمومية، يود بنك رأس الخيمة الوطني ("راك بنك") إبلاغ مساهميه أنه سيعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوي في يوم الاثنين الموافق في ٣٠ مارس ٢٠٢٠ الساعة ١١:٠٠ صباحاً عبر المشاركة الإلكترونية والتصويت الإلكتروني فقط.

The registration for electronic participation and electronic voting will be opened at 3:00pm on Sunday 29 March 2020 and closed at 10:00am on Monday 30 March 2020, through the following channels:

سيتم فتح باب التسجيل للمشاركة الإلكترونية والتصويت الإلكتروني اعتباراً من الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٠ ولغاية الساعة العاشرة صباحاً من يوم الاثنين الموافق ٣٠ مارس ٢٠٢٠، من خلال القنوات التالية:

- Individual shareholders (Emirates ID holders) will be able to register and vote via the Sahmi digital platform through ADX website or the Sahmi smartphone application.
- All other shareholders and representatives wishing to register and vote electronically are kindly requested to complete the attached Proxy Form and send it to ir@rakbank.ae by 12:00pm Sunday 29 March 2020. An electronic link to the platform shall be provided by ADX via email/SMS. For more information, please review [ADX User Guide to Remote e-Voting for General Meeting](#), posted on RAKBANK IR page.

- سيتمكن المساهمون الأفراد (حاملة بطاقة الهوية الإماراتية) من التسجيل والتصويت عبر المنصة الرقمية "سهمي" من خلال الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية أو تطبيق "سهمي" للهواتف الذكية.
- على سائر المساهمين وممثلي المساهمين الآخرين الراغبين في التسجيل والتصويت إلكترونياً تعبئة نموذج التفويض المرفق وإرساله إلى البريد الإلكتروني ir@rakbank.ae في موعد أقصاه الساعة ١٢:٠٠ من بعد ظهر يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٠ لاستلام الرابط الإلكتروني عن طريق البريد الإلكتروني/الرسائل القصيرة والدخول إلى منصة سوق أبوظبي للأوراق المالية الإلكترونية للمشاركة والتصويت. يرجى من السادة المساهمين مراجعة [دليل المستخدم للحضور والتصويت الإلكتروني عن بعد واجتماعات الجمعيات العمومية](#) على صفحة علاقات المستثمرين لراك بنك.

All documents related to the agenda of the AGM are available for shareholders' review on RAKBANK's IR page. كما يمكن للسادة المساهمين مراجعة جميع الوثائق المتعلقة بجدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية السنوي على صفحة علاقات المستثمرين لراك بنك.

For queries, please contact the IR team by email: ir@rakbank.ae or phone: +971 4 291 5545 and +971 7 206 1416 للاستفسارات الاخرى، يرجى التواصل مع فريق علاقات المستثمرين عبر البريد الالكتروني ir@rakbank.ae أو الهاتف: +971 4 291 5545 و +971 7 206 1416.



زينة سماقية
سكرتير الشركة

Zeina Sammakieh
Company Secretary